
 
 

 
Protokół z XIII sesji Młodzieżowej Rady Miasta Iławy 

 
Dnia 19 sierpnia 2019 roku Młodzieżowa Rada Miasta Iławy odbyła XIII sesję 

na godzinę 10:00 w sali 311 Urzędu Miasta Iławy. 
 

Przewodniczący MRM Bartosz Bielak otworzył obrady z 15-minutowym 
opóźnieniem o godz. 10:15. Na sesji było obecnych 9 radnych, co stanowiło quorum. 
Pierwszą kwestią było przegłosowanie porządku spotkania. Po przegłosowaniu 
wyglądał on w następujący sposób: 

 
1. Otwarcie spotkania, 
2. Stwierdzenie quorum, 
3. Podjęcie uchwały w sprawie otrzymania mandatu radnego Młodzieżowej 

Rady Miasta Iławy, 
4. Złożenie ślubowania radnego, 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięć mandatów radnych Młodzieżowej 

Rady Miasta Iławy, 
6. Dyskusja o sprawach bieżących Młodzieżowej Rady Miasta Iławy, 
7. Wnioski i interpelacje radnych, 
8. Wnioski i interpelacje gości lub mieszkańców, 
9.  Komunikaty i oświadczenia, 
10.  Zamknięcie spotkania. 

 
W trakcie realizacji 3 punktu, uchwała została przegłosowana pomyślnie 

jednogłośnie. Stanowi ona załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Ślubowanie 
nie odbyło się, ze względu na usprawiedliwioną nieobecność nowo przyjętego 
radnego Filipa Lewandowskiego. Kolejna uchwała została przegłosowana 
jednogłośnie pomyślnie. Stanowi ona załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący podziękował za wieloletnią pracę radnej Małgorzacie Foj oraz 
radnemu Szymonowi Kowalewskiemu. W kolejnym punkcie rozpoczęła się żywa 
dyskusja na temat nowych interpelacji i pomysłów. Radny Michał Stawski 
zaproponował, aby MRM przyczyniła się do uczczenia 715-lecia istnienia Iławy. 



Radna Zuzanna Rutkowska, promotorka MRM zaproponowała organizację: kino 
plenerowe, festiwal karaoke, zajęcia z doradztwa zawodowego, warsztaty kulinarne, 
konkurs fotograficzny i cykl zajęć organizowanych co miesiąc o innych tematykach 
(np. zumba, pierwsza pomoc, samoobrona). Obecny na obradach Burmistrz Miasta 
Iławy Dawid Kopaczewski oraz Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej 
Rykaczewski w każdej kwestii doradzali nam. P. Rykaczewski zaproponował, aby 
wszystkie pojedyncze pomysły powiązać do uroczystości 715-lecia miasta. Po 
dyskusji Radny Michał Stawski zaproponował, aby w Iławie zainwestować w budki 
dla ptaków jerzyków, które są naturalnymi wrogami komarów. 

 
Przewodniczący MRM po wyczerpaniu dyskusji ogłosił terminy następnych 

spotkań (26 sierpnia i 9 września), po czym Przewodniczący Bartosz Bielak zamknął 
obrady XIII sesji. 
 


